
REFERAT FRA STYREMØTE 
 
Avdeling O-avdelingen 
Dato 22. januar 2009, Klubbhuset, Orkanger. 
 
Tilstede 

Ann Karin Evjen, Henny Helbæk, Thor Isdahl, Aud Kalvø,  
Oddveig Lien, Ola Neraune, Per Roar Strand, Rolf Wærnes. 
 

Meldt fravær Edel Guldseth 
Ikke møtt Odd Petter Thoresen 
 
 
Sak nr. 

Sak 
Bakgrunn for saken 

 
Vedtak 

 
1.09.   
 

Planlegg avslutning Tur-O, samt 
      årsmøte O-avdelingen

Avslutnings- og årsmøtedato ble satt 
til torsdag den 5.februar kl. 1800 i 
Ulvåshytta. 
 
Tur-O-avslutningen holdes som 
tidligere sammen med Trim.avd. i 
Orkdal il. Program som tidligere år 
med premieutdeling, o.bingo og 
kaffe. Aud sender ut invitasjon til 
samtlige som har levert inn 
klippekort, samt løpere i OIF som har 
deltatt i løp. 
 
Sakliste for årsmøtet, som går etter 
avslutningen av Tur-O, ble vedtatt. 
Forslag til årsrapport ordner Rolf. 
Han sender den ut til styret for ev. 
korrigeringer og godkjenning før 
årsmøtet. 
    

 
2.09. 
   
 

Innkomne forslag til årsmøtet. Tidligere vedtak går ut på at 
innbydelse til klubbmesterskapet  skal 
averteres i lokalavisa. 
Styret vil foreslå at det ikke 
annonseres, da dato, tid og sted står i 
terminlista samt på hjemmesida til 
o.avd. under OIF. 
 
Anders Solstad ønsker å ta opp en 
diskusjon om rekruttering . I den 
forbindelse har han og Ann Karin 
meldt seg på kurs som går over flere 
kvelder i Trondheim. 



 
 
Sak 
3.09. 
   
 

Søknad om sponsormidler – gaver. Både Orkdal Elverk og Orkdal 
sparebank har gått ut med at det kan 
søkes om midler under visse 
forutsetninger. Søknaden må sendes 
via hovedlaget. Rolf tar kontakt med 
Rudolf Larsen ang. beløp og formål. 

 
Sak 
4.09.   
 

Ajuorføring av utstyr. Oddveig tar seg av saken. 
 
 
 

 
Sak 
5.09. 
 
 

Utsending til kretsting 31.1. på 
Heimdal. 

Dersom Rolf får anledning 
representerer han laget. 

 
 
 

  

 
 
 

  

 
 
 

  

 
 
 

  

 
 
 
 

  

 


